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Coeur d'Alene Police Department
Report for Incident 25C08232

Nature:  BATTERY Address:  5530 N 4TH ST
Location:  83 COEUR D'ALENE ID 83815

Offense Codes:  ASIM, KIDN, CODE
Statute Codes:  , ,
Received By:  D.HALEY How Received:  O Agency:  CDA

Responding Officers:  D.HALEY
Responsible Officer:  D.HALEY Disposition:  ACT 02/24/25

When Reported:  08:12:17 02/24/25 Occurred Between:  11:00:00 02/22/25 and 19:00:00 02/22/25

Assigned To:  D.HALEY Detail:  BATT Date Assigned:  04/02/25
Status:  AC Status Date:  04/02/25 Due Date:  02/22/26

Complainant:   
Last:    First:    Mid:   
DOB:   **/**/** Dr Lic:    Address:   
Race:    Sex:    Phone:    City:   ,

Offense Codes
Reported:   NC Not Classified Observed:   ASIM Assault, Simple

Additional Offense:   ASIM Assault, Simple
Additional Offense:   KIDN Kidnapping
Additional Offense:   CODE Code Enforcement
Additional Statutes:   
Additional Statutes:   
Additional Statutes:   

Circumstances

Responding Officers:   Unit :  
D.HALEY K105

Responsible Officer:   D.HALEY Agency:   CDA
Received By:   D.HALEY Last Radio Log:   **:**:** **/**/**

How Received:   O Officer Report Clearance:   6 REPORT TAKEN
When Reported:   08:12:17 02/24/25 Disposition:   ACT Date:   02/24/25
Judicial Status:    Occurred between:   11:00:00 02/22/25

Misc Entry:    and:   19:00:00 02/22/25
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Modus Operandi:   Description :   Method :  

Involvements

Date Type Description Relationship
04/02/25 Law Incident BATTERY 25C08040 RELATED CASE
04/02/25 Law Incident BATTERY 25C08400 RELATED CASE
04/01/25 Name ANDERSEN, ELIZABETH ANDERSEN MENTIONED
03/03/25 Name JOHNSON, GREGORY SCOTT VICTIM
03/03/25 Name TENNESON, LAURA IRENE MENTIONED
03/03/25 Name DUNNE, RUSSELL MARCEL SUSPECT
03/03/25 Name REGAN, BRENT FORD MENTIONED
03/03/25 Name STEWART, MARC WILLIAM MENTIONED
03/03/25 Name HASS, JAMIE L MENTIONED
03/03/25 Name STALLINGS, BEN THOMAS VICTIM
03/03/25 Name LOKKEN, JEREMY S MENTIONED
03/03/25 Name NORRIS, ROBERT K2100 INVOLVED
03/03/25 Name STALLINGS, JACALYN CARRIE MENTIONED
03/03/25 Name FORSGREN, SARAH E D VICTIM
03/03/25 Name TROUETTE, ALEXANDER PAUL 4TH SUSPECT
03/03/25 Name BORRENPOHL, TERESA SNYDER VICTIM
03/03/25 Name TROUETTE, PAUL JOHN SUSPECT
03/03/25 Name BEESLEY, NINA MARIE MENTIONED
03/03/25 Name JONES, JESSE ISAAC SUSPECT
03/03/25 Name HILL, HAILEY DAWN MENTIONED
03/03/25 Name BERG, CHRISTOFER I SUSPECT
02/24/25 Cad Call 08:12:17 02/24/25 FOLLOW UP Initiating Call
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Narrative
DETECTIVE: D. HALEY K105

THIS REPORT IS TO DOCUMENT THE EVENTS AND ACTIONS TAKEN BY THOSE INVOLVED WITH
THE TOWN HALL ON 2/22/25. THIS REPORT IS A DETERMINATION OF THE FACTS REGARDING
THE ACTIONS TAKEN BY THE INVOLVED INDIVIDUALS. SHERIFF NORRIS' ACTIONS AND ANY
ACTIONS TAKEN BY LEAR EMPLOYEES UNDER HIS DIRECTION MUST BE EVALUATED UNDER
IDAHO CODE 31-2202.

IDENTIFIED VICTIMS:
TERESA BORRENPOHL
BEN STALLINGS
GREGORY JOHNSON
SARAH FORSGREN

INVOLVED (ACTIONS DETAILED, LEGALITY OF ACTIONS TO BE DETERMINED):
ROBERT NORRIS

SUSPECTS:
PAUL TROUETTE
JESSE JONES
RUSSELL DUNNE
CHRISTOFER BERG
ALEXANDER TROUETTE

POTENTIAL CRIMES:
I.C. 18-903 BATTERY
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT
I.C. 18-4501 KIDNAPPING
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.020 - LICENSE REQUIRED
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES

SUMMARY:
On 2/22/25, a public town hall meeting was hosted by the Kootenai County
Republican Central Committee (KCRCC) at Coeur d'Alene High School. During that
town hall several members of the audience were directed to leave by Kootenai
County Sheriff Robert Norris. Several of these citizens including Teresa
Borrenpohl, Ben Stallings, Gregory Johnson, and Sarah Forsgren were forcefully
touched or physically removed, through force, by Sheriff Norris, Paul Trouette,
Jesse Jones, Russell Dunne, and Christofer Berg.
Alexander Trouette and a yet to be identified male were also part of the
security team and not wearing proper uniforms. At this time no footage has
revealed Alexander or the other male touching or removing any particular person.

NARRATIVE:

2/24/25

On this date I began my investigation into the totality of the events that took
place at the KCRCC hosted Legislative Town Hall. I started by gathering videos
from Facebook that showed different parts of the town hall. I began to document
these videos in a document that details what the video is and where it came
from. A video came in via an online tip and was uploaded to VIPER by records.
The single 911 call that came into Central Dispatch regarding the events at the
town hall was also placed in the folder for upload with the videos.
Phone interviews and voicemails left were audio recorded and placed into a
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folder and later uploaded to VIPER together in the folder.

Video/Audio recorded interviews were either uploaded directly or placed into a
folder and uploaded as a whole, for easier viewing.

Related Cases:
24C08040 - original case for the battery charge against Teresa.
24C08400 - battery case with Megan Dardis-Kunz as the victim (suspect not part
of LEAR or Sheriff Norris).

All other potential victims are detailed in this report. The organization of
this report with be as follows:

Information known regarding security for the event and personnel involved is
documented in this initial narrative

Each victim's account and the corresponding actions by Sheriff Norris and LEAR
security personnel observed on video will each be in a separate supplemental
report.

Brent Regan (Chair of the KCRCC) interview:

I interviewed Brent by phone and audio recorded the call. What follows is a
summary of the conversation.

Brent stated that the president of the security company is "known to the
committee" and he offered to have his team volunteer and provide security. There
was no contract with the security company. He went on to explain that there was
a call to action on social media by known disrupters, naming Borrenpohl directly
so that is why they had security at the event.
Brent learned of the threat against Representative Redmond the day of the event,
so he connected Mr. Redmond with Sheriff Norris, since Norris would be there
already giving the pledge. This threat put the meeting into a heightened level
of security for them.

Brent stated based upon the heightened security he made the decision to announce
at the beginning of the meeting that it was a private meeting, even though it
was in a public building. He stated that they normally use Robert's Rules of
Order for setting decorum and then abide by its rules.
I requested that he provide me with any video that the KCRCC had for the
entirety of the meeting. He told me they (KCRCC) did not have an official
videographer but knows that there is some video that was taken and no "main one
set up."

I asked Brent questions regarding the presence of a contract with LEAR security.
He stated that there is a separate committee that handles that, and the chairman
of that committee was away. "...I don't believe that there was anything signed.
I can say absolutely there was no exchange of money...I know I didn't sign
anything...I would usually sign it."

In the following days emailed Brent regarding the video of the
event. He replied on 2/26/25:

"Daniel,

I talked to the video guy and he told me the wide angle camera got unplugged
about half way through the event and the file was corrupted. He has the second
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half, but that is after the incident. He is trying to recover the data but the
first program he used did not work. I will advise if he recovers the file.

--
Regards
Brent Regan
Chairman KCRCC"

This reply indicates that there was a main video set up to record. The
videographer, Jeremy Lokken, was recording at the town hall on 2/22 with three
different cameras based upon the surveillance video from the school district.

2/26/24

Marc Stewart (KCRCC precinct committeeman, member of legislative committee)
interview:

Marc had submitted the application to Coeur d'Alene School District 271 (CDA
271) for the town hall to occur at Coeur d'Alene High School. I obtained the
application through Sergeant Paull who submitted a public records request on my
behalf to CDA 271. I spoke with Marc at his residence as it turned out I had an
old phone number.

I asked Marc what the nature of the event was that he portrayed to CDA 271. As a
member of the legislative committee he believed that having the town hall at a
public location would bring in more people due to some people not wanting to
attend a town hall at a church and other issues with parking. Marc, in the event
description on the application, wrote: "Legislative Town Hall. The event
features local and state leaders meeting with the public about what is going on
in the Idaho Legislature and Washington DC. "

Marc couldn't recall what he had written but said whatever he had put is what he
believed described the meeting. There were a few other things that had to be
done after he submitted the application, such as insurance and payment, but he
stepped out of the way and others handled those aspects.

His expectation of the event is that it was a public event, hosted by the KCRCC.
He wanted the public to interact with their legislators. He was never aware of a
contract with a security company. He was asked by Thomas Gandy, CDA 271's Safety
and Security Coordinator, what the security for the event would be, so he asked
the legislative committee.

Jamie Hass, the chair of the legislative committee replied, "Sheriff Norris will
be in attendance." She then re-replied and cc'd Nina Beesley, writing:
"Marc you can add better wording than I did. -
Sheriff Norris will be in attendance."

Marc forwarded me this email string on 2/27/25. It was added to the folder of
documents and later uploaded to VIPER.

Marc was unaware of the security team being hired. When he arrived at the town
hall he could immediately recognize that there was security there but didn't
know why or who they were. He asked Jamie Hass who the security people were and
she replied "I don't know." She told Marc that they were there due to the threat
against Representative Jordan Redman.

Marc further explained there were groups on both sides of politics that were
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upset during the town hall and that the feeling was tense from the beginning.
Marc said that the security appeared to be "acting like they were secret
service." Sheriff Norris and Commissioner Bruce Mattare were both interacting
with and directing security.

During the event, Marc was standing in the ramp area into the auditorium. He
observed security and Norris go and speak to some people during the event and
then there was a male that was escorted out (Ben Stallings), for saying just one
thing; which appeared to be concerning to Marc that the male was escorted out
after only saying one thing during the town hall.

He was standing in the same location on the ramp when "they dragged Teresa out."
He believes that Ed Bejarana (the emcee) was inciting the crowd during the
event. Marc saw a group of men pulling a female (Teresa) out of the auditorium
and her clothes were coming off, even revealing her bra.
Marc said that the meeting again got tense, even after the incident with Teresa.
The event was marketed as a question-and-answer session but only a few questions
were asked of the legislators. Marc and Jaimie had actually gone through the
questions before and provided the ones to be used, but only three were asked and
the event was ended.

The event began at 1230 and the incident with Teresa occurred almost one hour
into the town hall.

Nina Beesley (member of KCRCC legislative committee):

I have reached out to Nina on multiple occasions. The first time she answered
the phone and asked me to call her back that evening, but then agreed to a call
at 0800 on 2/25/25. I have called her several times since then and she will not
return calls. Nina had done a security walk through of CHS with Paul Trouette on
2/21/25, without notifying SRO Jo. Reneau. SRO Reneau wrote a report regarding
this incident and his following interactions with Paul under case 25C08040.

Jamie Hass (chair of KCRCC legislative committee):

I reached out to Jamie on 3/3/25 and left a voicemail. I received a voicemail
from Jamie on 3/4/25 essentially saying that on the advice of KCRCC counsel she
won't be providing a statement. I did not contact her back.
On 2/27/25, Det Welch submitted a preservation request on my behalf to Google
for Jamie's email that was listed in the below mentioned operations plan.

LEAR Asset Management:

On 2/27/25 I received a call from Teresa that she was made aware of an
operations plan that had been found at CHS and turned into an officer. I
immediately contacted Ofc Reneau who explained that he had just received the
plan. I responded to CHS and obtained it from him. I scanned the document and
put it into the folder to later upload to VIPER. The document is titled
Legislative Town Hall and Security Advance.

It lists the "Client" as KCRCC and has Jamie Hass' contact information.
The LEAR assigned personnel and position listed are:

Paul Trouette (Supervisor)
Jesse Jones (Guard)
Chris Berg (Supervisor)
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Alex Trouette (Guard)
Russ Dunn (Guard)

I have identified all of these males via their driver's license or in house
photos and comparing those to the videos I have viewed.

An excerpt from the Concept of Operation section of the plan:

"LEAR Personnel shall contact chair and KCRCC TEAM at 11:30 hrs. inside the hall
to brief plan. Supervisor shall address entrance/exit avenues, and strategic
operations plans to facilitate meeting objective."

An excerpt from the Roles and Responsibilities section of the plan:

"Warn those who are disruptive in the meeting to cease, or they will be removed
or (sic) the direction of the Chair."

Paul Trouette (owner of LEAR Asset Management):

I tried to contact Paul by phone multiple times, but he doesn't answer and his
voicemail is full. On 2/26/25, I went to Paul's residence to attempt contact
with him. A female answered and stated that Paul was not home. I provided my
card to her and explained why I was there. I asked that Paul call me in regards
to the town hall even if he didn't want to give me a statement so that I knew he
had the opportunity. I have not received a call from Paul.
I submitted a preservation request on 3/4/25 for his email listed in the
operations plan.

Alexander Trouette (employee of LEAR):

I left Alexander a voicemail on 3/3/25. I previously had tried another number in
house, and it was disconnected.

Christofer Berg (employee of LEAR):

I spoke with Christofer by phone on 2/26/25. He stated that since he did not
have representation at that time he did not want to speak with me. I asked him
to call me if he wanted to set up a time to give a statement with legal
representation.

Russell Dunne (employee of LEAR):

I left Russell a voicemail on 2/26/25 and have not received a call back.

City Clerk Renata McLeod informed me on 2/27/25, via email, that Russell Dunne
did not have a current security agent license through the city and thus was in
violation of the city ordinance requiring a license to operate as a security
agent.

Jesse Jones (employee of LEAR):

I spoke with Jesse on 2/24/25 and requested he provide me with the videos that
Sheriff Norris had taken on his phone. I emailed him a Dropbox link and he sent
the videos using that secure site. I downloaded the videos, and they were placed
in the folder with the other videos and logged.
I called him again on 2/26/25 to obtain a statement and left a voicemail.

Current determination on existence of a security contract:
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At this time there is no credible evidence that a contract between the KCRCC and
LEAR exists to provide protection. Paul Trouette told SRO Reneau on 2/21/25 that
there was nothing in place at that time. Brent Regan stated he had not signed a
contract and he normally would be the person to do so. Nina Beesley who had done
the walkthrough with Paul will not return my phone calls. The listed client,
Jamie Haas has declined to speak on advice of KCRCC legal counsel.

Warrants will be requested for the email records for Paul Trouette and Jamie
Hass from 2/17/25-2/28/25 to further look into the presence of a contract.

3/28/25

A request was made to interview Sheriff Norris regarding the events at the town
hall. This request was responded to by his attorney Mr. Mihara, who declined my
request to interview Norris.

Case Status: AC

Note - Videos associated with this incident contain protected personal
information.
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Supplement

Officer:D.HALEY

*****SUPPLEMENTAL REPORT 25C28232*****

OFFICER: Det. Josh Reneau

NARRATIVE:

On 02/27/25, while I was working as the School Resource Officer for Coeur
D'Alene High School, I was contacted in my office by head custodian for the
school, Kelly Humann, about some paperwork she found left in the building.
Humann stated after the KCRCC Town Hall on 02/22/25, she found a clipboard,
ostensibly belonging to Paul Trouette. On the clipboard, there were several
copies of a security operational plan for the KCRCC Town Hall on 02/22/25.
Humann informed me, after she found it, she placed it on her desk in her office.

Trouette responded to the school on 02/24/25 to retrieve his clipboard. Humann
told me, during the time the clipboard was found and when Trouette came to
retrieve it, there were several papers placed on top of it. When she removed it
from her desk, she described holding the unrelated stack of papers on top of the
clipboard in place, while she pulled the clipboard from the center. Then, the
clipboard was given to Trouette, with several copies of the operational plan.

On 02/27/25, while going through the papers on her desk, Humann discovered a
folded copy of the operational plan left behind in the stack of papers. She
turned the operational plan over to me. The plan had "Lear Asset Management"
written on the front, along with a photo of several men dressed in military type
gear standing in front of a helicopter. I did not count the number of pages of
the operational plan, but guess it was approximately 5-6 pages in length.

Shortly after receiving the copy of the plan, I was contacted by Det. Haley, who
asked if I had a copy of the operational plan. I informed him I had just
received one and had it in my possession. Det. Haley stated he would stop by
the school to pick up the copy of the plan. At approximately 1315 hours, Det.
Haley stopped by CHS and I turned over the copy of the operational plan to him.

K72
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Supplement

Officer:D.HALEY

EMAIL SEARCH WARRANT SUPPLEMENTAL

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

3/5/25

I presented search warrants for the emails of LEAR and Jamie Haas to the
Honorable Judge Eckhart who signed them. The paperwork was left with the clerk.
I submitted the search warrants through Google LERs and Kodex global.

The warrants and affidavits were scanned and uploaded to VIPER.

Yahoo (for the LEAR email) refused the search warrant because I did not provide
them with a PC order and they require one along with the warrant. Additionally I
noticed that the number of days to serve the warrant was not filled in by Judge
Eckhart on that particular warrant.

3/6/25

I returned the LEAR search warrant as refused to the Honorable Judge Randles and
presented him a new one along with a PC order that Yahoo had requested. Judge
Randles signed all the paperwork. The proper paperwork was dropped off with the
clerk and the warrant scanned and uploaded to VIPER.

Jamie Haas called me after she was notified of the search warrant that was
served on her email. I explained the scope of the warrant and then emailed her a
copy of the warrant that was sent to Google. Jamie asked me what the name of the
security company was and what the date was that the event occurred. (audio
uploaded to VIPER later)

3/12/25

I received a notification from Google that the reply to the search warrant was
available. I retrieved the download and began going through the emails. The
information located will be contained in a separate supplemental. I uploaded the
files to VIPER.

3/18/25

I presented search warrant returns for Yahoo, Google, and Lokken's residence to
the Honorable Judge Wayman who signed them. I provided the paperwork to the
clerk.

3/24/25

I received a reply from Kodex indicating that the reply to my Yahoo search
warrant was available. I downloaded the data and began to go through it. The
information located will be contained in a separate supplemental. I uploaded to
files to VIPER.



Report for Incident 25C08232 Page 11 of 37

Printed on: 04/08/25 Printed by: 1720

Supplement

Officer:D.HALEY

LOKKEN SEARCH WARRANT

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

Jeremy Lokken
On 3/6/25, I went to Jeremy Lokken's residence to speak with him about obtaining
the raw footage from the town hall meeting on 2/22/25. I was able to speak with
him by phone and met with him on his front porch. I explained who I was and that
I was investigating all aspects of the town hall and the raw footage was
necessary to complete that investigation. Jeremy appeared very cooperative and
agreed to provide the footage.

I explained clearly to Jeremy that the footage is considered evidence in a
criminal case and I appreciated his assistance with obtaining it voluntarily
versus obtaining a search warrant to get the videos. I provided Jeremy with
multiple USB drives that would be able to handle all the data he stated he had.
Jeremy told me he would call me by noon with an update.

I did not hear from Jeremy so at 1445 I called him with no answer. I called
again at 1502, leaving a message, then again at 1535 and 1546. Jeremy did not
answer or return any phone calls.

I went back to his residence at 1546 and spoke with his parents. They explained
that he was just on the phone with them and was a few minutes away. His mother
stated that he was going to then be putting what I requested onto the USB and
providing it. Since they stated he was only a few minutes away, I waited on the
street for Jeremy to arrive.

At 1616, while still waiting for Jeremy, I received a call on my work cell phone
from (In house records show to be Charity Joy Clayton's phone
number. She is the editor in chief and a reporter for Kootenai Journal) from a
reporter that stated they were with the Kootenai Journal. I explained that they
would need to contact our PIO for any information. They then proceeded to ask me
questions to which I each time referred them to the PD's PIO.

One of the questions asked about which Idaho code I was investigating and the
final question asked if I was trying to obtain property from a private citizen
without a court order.

On 3/10/25 I found out that Jeremy is listed part of the "Team" of the Kootenai
Journal as listed on their website.

Jeremy - Videographer
Jeremy is a photojournalist in Kootenai County, Idaho, who has worked in local
television news for 15 years. The 2021 mandates forced him to see the difference
between propaganda and the truth. He chose the truth.
(https://kootenaijournal.com/our-company/ copied on 3/10/25)

Based upon Jeremy not calling me back, a reporter now calling me who is asking
me about obtaining property (assumed to be the video), and the likelihood that
Jeremy gave the reporter my phone number, I came to the conclusion that Jeremy
was not going to voluntarily provide the video as he originally stated he would.

.Unwarranted
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I returned to the police department and wrote up a residential search warrant
for , the residence that Jeremy shares with his parents. In
my original conversation with him, Jeremy stated that he was working when I
first knocked on the door so he couldn't hear me, thus indicating he worked from
the residence and any video he had would also be at the residence.

I presented the search warrant to the Honorable Judge Randles who signed the
warrant. After returning to the police department, it was discovered I had not
changed the case number on the templates to the current case number. I spoke
with Judge Randles by phone and he told me to cross out the case number and
write in the proper one, stating that I could include this permission given in
my report. This scrivener's error did not affect any part of the warrant except
for the police department case number (this was later explained to Jeremy with
regards to his copy of the warrant).

Sergeant Gillmore, Detective Knisley, Detective Cwik, and I went to
. I spoke with Jeremy and his parents while standing on the porch of

the residence, providing Jeremy a copy of the search warrant. Jeremy was very
reactive to being served the search warrant even when I explained that all I
really needed was the video he had originally agreed to voluntarily supply. He
began to question multiple things about the warrant including asking, in the
same exact fashion as the reporter, what Idaho code I was investigating.

I explained all the events of the day to Jeremy that led me to obtain a search
warrant, including my suspicion that he had provided my cell phone number to the
reporter. He did not deny anything regarding the providing my phone number to
the reporter. He stated he was in the process of transferring the files.

Jeremy went down the the basement of the residence to a room that appeared to be
his bedroom and working space. On the way down he asked that I turn my body
camera off but I denied this request. Jeremy told me there were four files
having to do with what I had requested. In the end, after having Jeremy show me
the files and asking him about missing portions, there were fourteen files of
raw footage that he provided me, in addition to the original corrupted file
(C0146) and two edited files (KCRCC democrat and KCRCC democrat2).

During my time with Jeremy, he showed me an enhanced video clip of a female
either bumping or intentionally hitting his tripod. He stated the person
assaulted him. He did not claim that the female hit him, but rather his tripod
and he did not claim any damage to the tripod.

Jeremy had purchased separate USB drives because he didn't trust the ones I had
provided him. He had not yet started to transfer the files. The file transfers
were showing that they would take several hours due to the different types of
drives. The determination was made, in cooperation with Jeremy, that I would
take the USB-C which had the files on it back to the police department and
transfer them to a computer and ensure they work. I filled out a search warrant
inventory and provided it to Jeremy showing, digital data and USB-C.

While I responded to the police department, other Detectives and Sergeant
Gillmore stayed at the residence, maintaining control of the residence for the
search warrant. When I plugged in Jeremy's USB-C, I observed there to be
multiple other folders/files that were not pertaining too the KCRCC town hall.

I called Detective Knisley and spoke with Jeremy on her phone. I explained that
the files were on the drive but that I would not be opening any of the
folders/files as they were not pertaining to the investigation. Once I verified

.Unwarranted invasion of

.Unwarra
.Unwarranted
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that all files had transferred properly, both Detectives and Sergeant cleared
the residence.

Once the file transfer was complete, I began to transfer the files from the
computer utilized for the transfer, to an external hard drive. I took Jeremy's
USB-C drive back to him and provided him with an updated search warrant
inventory showing digital data and that the USB-C was returned. I answered
multiple questions from Jeremy and explained the process of this investigation
was to take a holistic look at the events that occurred. All body camera footage
of my contacts with Jeremy were uploaded to VIPER.

Once back the police department, I placed the hard drive the files had
transferred to into temporary evidence locker #6.

On 3/10/25, I uploaded the video files to VIPER in a single folder.

On 3/10/25, Detective Schatz took the original affidavit and copy of the warrant
for this search warrant to the clerk.

Case Status: AC
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Supplement

Officer:D.HALEY

TERESA BORRENPOHL

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

Victim: Dr. Teresa Borrenpohl

Involved: Sheriff Robert Norris

Suspects:
Paul Trouette
Jesse Jones
Christofer Berg
Russell Dunne
Alexander Trouetter (accessory)

Crime:
18-903 BATTERY
18-2901 FALSE IMPRISONMENT
18-4501 KIDNAPPING

2/25/25

Teresa Borrenpoh came to the police department so that I could conduct an
interview with her about what happened at the town hall on 2/22/25. We met in
the soft interview room and I explained to her what my role was in the
investigation and that her role in my investigation was as a victim.

Teresa provided me a written statement regarding the events of 2/22/25. I
reviewed the statement and later uploaded it to VIPER after having her initial
it.

I asked a few follow-up questions of Teresa and asked her to sign a release form
for her medical records related to the injuries she sustained, and the photos
taken by a forensic nurse examiner on 2/22/25 and 2/24/25.

I asked Teresa if she bit a security officer. She stated she did and then
explained further. While she was on the ground she was thinking about
maintaining her airway and positioned her hands in fists by her face so she
could maintain distance between her face and the ground. At some point a hand
came under near her face and that is when she bit the hand. The person that was
bit was identified by officers on the initial call as Christofer Berg, an
employee of LEAR.

I wanted to establish a timeline of when she arrived at the event. She never had
observed Brent Regan on stage at all, so she did not hear the warning he gave.
She was not at the event when the pledge of allegiance, led by Sherrif Norris,
took place. This was later confirmed through multiple videos, showing she came
in after the speaking by the legislators had begun.

Initially, when Sheriff Norris approached her she did not recognize him due to
being in plain clothes and out of context. As she was not there during the
pledge, she would not have observed Norris dressed in the manner that he was
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prior to him approaching her. She does not recall Norris telling her what she
would be arrest for, when he told her to leave or be arrested.
I asked Teresa how her body was feeling at this time. She states she has
bruising from head to toe, especially on the right side of her body. It feels
like she is laying on gravel when she lays down. Her neck and right shoulder are
very sore, along with her elbows. She has some small abrasions on her hands and
back. Teresa related the soreness to the time she was in a vehicle crash.

The members of LEAR never identified themselves to her, despite her asking
multiple times.

Video review of interactions between Teresa, Norris, and LEAR employee:

I have reviewed multiple angles of the interactions, and this description is in
no way comprehensive. For this description specifically I utilized a video from
Laura Tenneson, Jesse Jones/Norris, , along with Clip2071 and Crowd
Camera RAW taken by Jeremy Lokken.

Teresa arrives seventeen minutes after Brent Regan gives his warning about there
being a security team that will escort disrupters out of the building. She
arrives fourteen minutes after Norris does the pledge and thirteen minutes after
the emcee, Ed Bejarana, asks the crowd to avoid disruptions.

I watched the Crowd Camera RAW video and attempted to tally the
comments/cheers/jeers against the speakers and the comments/cheers/jeers for the
speakers. I counted thirteen against and eleven for the speakers. When the
cheering would occur, the speakers would have to stop speaking more often than
when the "against" comments occurred.

During the time that Teresa was in the audience I observed Paul Trouette walk
over to her area one time. This was after Teresa had shouted something, while
others were clapping, and then Ed asked the crowd to give their attention to the
"little girl" and give her applause and attention.

Approximately three minutes later is when Norris first approaches Teresa. Laura
Tenneson, who is seated to the left of Teresa, starts filming when Norris
approaches Teresa to tell her to leave. In the beginning of the video I cannot
hear what Norris is saying due to the loud cheering and the emcee speaking
loudly. At 6 seconds into the video, Norris looks towards the stage and states
'Stop the meeting," but this command is ignored by the emcee.

Norris turns towards Teresa again, stating "Get up. Get up or be arrested." He
then asked Gregg Johnson to get out of his seat, which Gregg complies with.
Teresa asked Norris if this is his jurisdiction to which Norris confirms that it
is and that he is not negotiating with Teresa about what is going to happen.
Teresa then points out that she has not been asked to leave by "him," which
seems to be in reference to the emcee of the event. Norris replies, "I'm telling
you to leave." Teresa states "This is a town hall." Several others near Teresa
make statements and Norris tells them they have to leave as well.

Norris asks LEAR personnel to "Get me a video." Norris directs Gregg to move
further away and Gregg states, "Please don't." Gregg moved further back from the
seat where he had been, out of the way. LEAR employee Jesse Jones begins to film
with his phone while LEAR supervisor Christofer Berg stands by Norris.

Norris turns back to Teresa and states, "My name is Robert Norris. I'm the
Sheriff of this county. We're asking you to leave on video. Please get up or be

.Unwarranted
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escorted out." Teresa replies, "Escorted out?" Norris states "Yup, lets go," and
then grabs Teresa's right arm. This occurred less than three (3) seconds after
finishing his warning of "Please get up or be escorted out."

Teresa does not stand up, nor does she actively pull her arm away. She asked
Norris several times to "Please don't touch me." While Teresa is not standing up
when Norris pulls on her arm, Norris looks at Laura and tells her that she will
be removed also. I was unable to hear Laura say anything to Norris, nor was she
holding on to Teresa.

Norris continues to pull on Teresa's right arm while she is saying "Please don't
touch me." Norris states "Ok, I'm asking you to go." She begins to state, "Bob
you know..." when he states over her "You want pepper spray?" She again states
"You know this is a very bad idea." She states this again.

Norris then lets go of her arm and walks back to the main aisle. He then takes
the phone from Jeese, stating "Those two. She's holding on to her. She's got to
be removed too." If appears that Christofer asked Norris a question but I cannot
hear what it was. This is the only statement that could be construed as an order
to assist, or request for assistance from Norris to LEAR. There was no direct
statement by Norris stating that he was asking for their assistance in removal
of Teresa or the other females.

It is important to note that during the entire town hall, including during
interactions with identified victims, LEAR employees Christofer Berg, Jesse
Jones, Paul Trouette, Alexander Trouette, and Russell Dunne were all wearing a
tactical type pants and a long sleeve black jacket. There were no security
markings on their clothing, no badges, or other identifiers that would indicate
they were security; this being in direct violation of CDA municipal code.

Jesse then moves into the seats with Teresa and grabs Teresa's right arm telling
her to go. Teresa asked multiple times who he is, asking for his badge, asking
Norris if Jesse is one of his deputies. At no time did Jesse or Christofer ever
identify themselves. Norris did not identify who they were either.

After Jesse's first several attempts to get Teresa to move were not successful
he looks back at Norris who tells him, "Doesn't matter. This isn't a
negotiation. Those two are out." Norris then tells another person "You're out
also." It is unknown who this person it.

Jesse continues to try to grab onto Teresa's right arm and she actively pulls it
away while she is continually asking him who he is and telling him to leave her
alone. Teresa then says "Excuse me Sheriff Norris. This gentleman is assaulting
me!"

Norris responds by yelling "No. You out now! You. Out. Now!" Teresa continues to
yell at Norris, "This man is assaulting me." She asks him several times, "Is
this your deputy?!" Norris walks back up the main aisle, and while passing Jesse
and Christofer, states "Get her out of here." Norris walks back to the large
aisle between the upper and lower seating and tells an unidentified woman in a
pink sweatshirt, "You're out." This female asks "why" but Norris does not
respond.

While Christofer and Jesse go hands on with Teresa, grabbing her arms and
pulling her out into the aisle all while, she is yelling, "Is he a deputy? Who
the fuck are these men?" She actively resists being pulled out of her seat. LEAR
owner Paul Trouette, who was not around when Norris gave any direction to the
other LEAR employees, shows up and also begins to pull on Teresa (Paul was in



Report for Incident 25C08232 Page 17 of 37

Printed on: 04/08/25 Printed by: 1720

the hallway with Ben Stallings prior to appearing, see supplemental on victim
Ben Stallings for more). Alexander Trouette (Alex), another LEAR employee, also
shows up in the aisle. I never observe Alex put his hands on Teresa, rather he
stands by while the other LEAR employees use force on Teresa.

Gregg Johnson keeps his distance but starts telling the men pulling on Teresa to
leave her alone. Norris and Paul turn their attention to Gregg. (For further on
Gregg, see supplemental for victim Gregory Johnson.)

In the seating area Teresa ends up on her knees with Jesse holding her left arm
and Christofer holding her right. Christofer tells her "Ma'am just cooperate and
it will be 100 times better." Teresa responds, "Yeah, that's what they say to
rape victims, you fucking piece of shit." Alex re-enters the area after having
left for a moment. He is holding flex cuffs (zip tie handcuffs).

Teresa is taken into the aisle on her back and then flipped over to her stomach.
Teresa kicks Christofer with her right foot while he is kneeling over her back.
While she is on her stomach in the aisle, Norris re-approached the situation
coming from the stage area. Teresa flips back onto her back and is drug away by
her arms. She asks Norris again "Sheriff Norris, who are these guys?" He tells
Laura and another female they need to leave but gave no reason for this request.
Laura sits back down. Norris them asks for Ed, the emcee, to get him two more
security officers.

As Teresa is drug out of the auditorium by her arms, multiple people make
statements such as: Bye bye felicia. Bye Teresa. Remove the trash.
There is also a lot of cheering during the entire time she is being removed.
While it is all going on the emcee continues to speak and call Teresa a "little
girl," tell others their "voice is meaningless," and other similar comments. Not
until Teresa is being drug out does the meeting ever get fully paused by the
emcee.

At one point while being drug out, Teresa is able to get into a seated position.
At this time, Russell Dunne returns from having escorted Ben Stallings out (see
supplemental). He then assists Jesse and Christofer with dragging Teresa out. As
Teresa is being drug out, her shirt comes up, exposing her mid section and her
bra. Alex continues to just standby and watch and ensure other people do not get
close to the situation.

Once they are out into the hallway, outside the auditorium, LEAR employees
continue to pick up/drag Teresa further from the auditorium doors. Sarah
Forsgren is in the area and tells them to stop touching her (see supplemental
for victim Sarah Forsgren).

On the video from , I can hear one of the LEAR employees tell Teresa
that she has been trespassed and that she should get up and go. They also state
to someone else, "She can go if she will go." Based upon the voice and further
video, I believe this voice is Russell Dunne.

The issue with these statements of her being able to leave is that at the same
time and directly prior, Paul was attempted to gain control of Teresa's wrists
to put on flex cuffs while Russell and Christofer had ahold of her arms.

At this time Officer Taylor arrives on scene and Paul tells her that Teresa has
been trespassed. Prior to Russel stating she was trespassed, once in the hallway
outside the auditorium, there was never a statement in the multiple videos I
reviewed where Teresa was informed she was trespassed. She was told to leave or
be arrested, but never specifically advised she was trespassed or that her

.Unwarranted
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actions had become disorderly.

I am concluding this supplemental at the point where Coeur d'Alene Police
Officer's arrived on scene. The information given to them, by Norris and LEAR
employees, which were documented in the original battery report 25C08040 can be
compared to the videos and the above provided description to determine the
credibility of the reporting parties.

Review of the photos of Teresa by the forensic nurse examiners:

2-22-25 Photos

2-24-25 Photos

Summary:
Teresa is heard yelling out at different times during the town hall. Most of her
statements are one sentence and they do not seemingly disrupt the flow of the
town hall. The emcee, Ed Bejarana draws the crowds attention to Teresa at one
point which caused cheers and more of a disruption than any statement that
Teresa made.

It is unknown at this time due to involved parties not participating in
interviews, if Norris had been given the authority to trespass by the person
responsible for the event. Norris was across the auditorium when he went to
Teresa's location and told her to leave. The events that transpired are
described above.

Based upon my review, the only verbal order or direction specifically stated by
Norris to LEAR employees was after Jesse Jones had already put his hands on
Teresa. The only two employees present that would have heard it were Jesse and
Christofer.

Jesse, Christofer, Paul, and Russell all put their hands on Teresa against her
will. Teresa actively resisted their efforts to use force on her, kicking and
biting Christofer. This was different than her reaction when Norris grabbed her
arm, which was to passively sit in her chair and not move.

Teresa received injuries from the actions/directions of LEAR and Norris. The
injuries received do not rise to the level required for consideration of
aggravated battery, but the actions do constitute battery.

The actions taken by those involved, forcibly seizing and removing Teresa from
the auditorium against her will, may rise to the level of kidnapping and/or
false imprisonment which will be evaluated by the city prosecutor.

Medical care records
Medical care records

Medical care records

Medical care records
Medical care records

Medical care records
Medical care records
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Supplement

Officer:D.HALEY

BEN STALLINGS

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

Victim: Ben Stallings

Suspect:
Paul Trouette
Russell Dunne

Crime: 18-903 BATTERY

2/24/25

Ben Stallings and his wife, Jacalyn (Jackie) Stallings came to the police
department to report a battery that occurred during the town hall on 2/22/25.
They had attended the town hall and sat in the upper seating section. During the
town hall, Ben yelled out, "Are you a doctor?" in response to what a legislator
was saying. Based upon surveillance footage (CDA 271 auditorium camera), it did
not appear that Ben stood up when he yelled this or caused any other kind of
disturbance.

Ben explained that Sheriff Norris came up to him and told him to leave. Ben
complied and got up and walked down the stairs. Paul Trouette can be observed on

video following closely behind Ben as he walks down the ramp to
leave auditorium. Russell Dunne follows Ben as well. Once outside of the
auditorium, Ben stops to wait for his wife. Jackie is visually impaired and
utilizes a white and red cane to indicate such.

When Ben stopped to wait he was instructed to continue leaving the building by
Paul and Russell. While watching CDA 271 surveillance footage (Auditorium East
Hall at 13:20) I observed Russell put his hand on Ben's side and begin to push
him. Ben pushes Russell off of him and continues to point back towards the
auditorium, seemingly indicating he was waiting for Jackie.

Ben points his hand at Russell, not in his face or even close to Russell's body.
Russell reaches out and pushes Ben's hand away. Jackie arrives and so Ben begins
to walk to the exit again. He stops and it appears responds to something Russell
said. Paul then put his hands on Ben and turns his body back towards the exit
and escorts Ben out of the building.

Russell and Paul both put their hands on Ben once outside the auditorium in the
hallway. Sheriff Norris was no where around and by no indications gave them
orders to physically remove Ben. Ben had gotten up from his seat upon the first
statement from Norris, telling Ben to leave. He cooperated and only stopped to
wait for his visually impaired wife. It was then that Russell began the physical
contact and then later Paul again physically touched Ben to get him to leave the
building.

Russell and Paul both committed battery against Ben. Ben wants to press charges.

.Unwarranted
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Supplement

Officer:D.HALEY

GREGORY JOHNSON

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

Victim: Gregory (Gregg) Johnson

Involved: Sheriff Robert Norris

Suspect:
Paul Trouette
Jesse Jones

Crime:
18-903 BATTERY
18-2901 FALSE IMPRISONMENT
18-4501 KIDNAPPING

3/4/25

Gregory (Gregg) Johnson came to the police station and met with me. At the town
hall Gregg was seated to the right of Teresa, with an empty seat in between
them. Gregg confirmed that Teresa came in at least ten minutes after the town
hall had started, including after the warnings and pledge.

Gregg did not know Teresa prior to the town hall and wasn't there with any
specific group. Gregg was seated when Sheriff Norris approached Teresa, as
observed on multiple videos. Gregg got up out of his seat when Sheriff Norris
requested him to and moved back behind the rows of chairs.

Norris walked back to where Gregg was standing while Christofer and Jesse were
forcibly removing Teresa. Gregg takes several steps forward, but is still a row
and a half away from what was occurring with Teresa. On the recording that
Norris is making, using Jesse Jones' phone I can hear Gregg say "Hey! Leave her
alone!" In response to these statements Norris says, "You're out too." Gregg
replied, "No, I'm not." Norris responds, "Yes you are. You want to go to jail?"

Norris has already begun to push Gregg towards the exit of the auditorium.
Norris then states, "You, You are going to jail." Paul then joins Norris in
shoving Gregg out of the auditorium.

I was not able to hear the following on the video but during my interview with
Gregg, he stated he told Norris to "Fuck off" several times.

In reviewing the CDA 271 Auditorium camera, I cannot determine exactly when each
thing was said as there is no audio, but this is what is observed on the camera
for the interaction between Norris and Gregg:
Gregg had taken the steps forward and is pointing at LEAR employees and Teresa
with his right hand. Norris grabs Gregg's right arm and pulls. Gregg turns some
and then pulls his arm away. Norris attempts to grab Gregg's arm again, and
again Gregg moved his arm to not be grasped. Norris pushes Greggs hands, which
are in front of his chest, then turns him and takes ahold of Gregg's left
shoulder. Norris continues to shoving Gregg towards the exit and then Paul runs
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up and grabs onto Gregg's right shoulder. They go out of view of the Auditorium
camera.

At 1324 they come into view of the Auditorium East Hall camera. Norris is still
on Gregg's left shoulder and Paul on his right. They move past the tables that
are set up and quickly put Gregg up into the wall. Norris kicks Greggs left foot
out to the side and took his planner out of the back of his pants, where Gregg
had earlier tucked it, and dropped it on the floor.

Prior to putting Gregg against the wall, Norris' video ( on Jesse's phone)
captures Paul saying he has zip ties and asking Norris if he has cuffs on him.
Norris replies that he does not have cuffs. Norris orders Gregg to put his hands
behind his back and to spread his feet as they put him up against the wall.
Gregg says to "watch the knee" as Norris is telling him to spread his feet.
Norris leaves Paul to hold onto Gregg and states he is going to call some
deputies.

Norris then walks back into the auditorium and goes up to the stage. He states
to pause the meeting and take everyone (legislators) behind the curtain. He then
goes back up to where Teresa was, in the aisle.

Back in the hallway, Paul stays standing with Gregg, holding his hands behind
his back. Jesse comes out of the auditorium and Paul turns over responsibility
for Gregg to him. Jesse puts his hand on to Gregg's right shoulder but Paul
quickly returns with flex cuffs, after obtaining them from Alexander Trouette,
and puts them on Gregg. Jesse then stands with Gregg for the rest of the
duration of the time, until he is released and walks out with Officer Finnigan.

According to Ofc Finnigan's report, Norris has told her about Gregg, "He hit me,
he hit me with his shoulder." Norris then told her he didn't think the male did
it on purpose so if he was willing to leave he could be released. The video
angles I have viewed do not clearly show Gregg's shoulder hitting Norris. Videos
don't capture everything and thus it could have happened during the scuffle, but
there was no mention by Norris that he had originally told Gregg to leave due to
Gregg telling LEAR employees to leave Teresa alone.

Gregg denies intentionally having any contact with Norris.

Prior to being removed physically by Norris, Gregg had not been warned for his
conduct, was not told why Norris wanted him to leave, nor was he ever told by
Norris why he was going to take Gregg to jail.

When Norris first started shoving Gregg towards the exit, Paul was not near him.
At no time did I hear Norris ask for Paul's assistance or order him to help.

Based upon this Paul grabbing Gregg is a battery as he did not have a lawful
reason to touch him. Further, detaining Gregg in flex cuffs with no request of
Norris to place Gregg in cuffs, nor any information on why he was being detained
or arrested; Paul took away Gregg's liberty unlawfully. Paul committed the crime
of false imprisonment.

Jesse Jones put his hand on Gregg and continued to keep him in place against the
wall. He committed the crime of battery and false imprisonment as he was not
instructed by the Sheriff to do any of these acts.

The actions in this case should be evaluated for the crime of kidnapping as
well by the city prosecutor.
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Supplement

Officer:D.HALEY

SARAH FORSGREN

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

Victim: Sarah Forsgren

Suspect: Paul Trouette

Crime: 18-903 Battery

3/3/25

Sarah came to the police department to report a battery during the town hall on
2/22/25. She had been in attendance at the town hall and was seated in the upper
seating. She was leaving the auditorium but stopped prior to going down the ramp
to the exit. She was standing there when LEAR employees were dragging Teresa
down the ramp. She filmed and followed her down and then out of the auditorium.
She was standing near Teresa but out of the way, telling the LEAR employees to
leave Teresa alone. She did not attempt to touch or even reach out towards the
LEAR employees or Teresa.

On the video, Sarah was able to point herself out to me and then I
was able to watch the same area on the CDA 271 surveillance video (13:27). I
observed Paul Trouette approach her and tell her to move back. He then told her
she had to leave. She did not move the direction that he wanted her too, but
rather back further away towards the wall, not advancing on where Teresa was
being dragged.

Paul, with zip ties in his hand, began to physically push her down the hallway
right towards where Teresa now was on the ground. He tried to turn her around
and threatened her with the flex cuffs. While he was attempting to turn her,
Paul's hand touched Sarah's breast according to her statement. She believed that
he knew where he was touching. She stated he was grabbing her wrist and then
trying to put the zip ties on, which I was able to observe on the Public
Entrance video from CDA 271. Paul only left Sarah alone due to Teresa yelling
more and him going to help out his employees with Teresa.

Paul had no reason to engage with Sarah as she was not physically interfering or
blocking their actions with Teresa. She had not been trespassed or asked to
leave the meeting. There is no evidence to suggest that Paul had been given
trespass authority for the event either. Sheriff Norris was not in the area nor
had any interactions with Sarah, so he would not have instructed Paul to remove
or use force against Sarah.

During the interview Sarah provided me two videos and these will be uploaded to
in the folder containing videos that have been collected.

Paul clearly committed the crime of battery against Sarah.

.Unwarranted
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Supplement

Officer:D.HALEY

WITNESS INTERVIEWS / OPEN SOURCE INFORMATION / SECURITY LICENSE REVOCATION
APPEAL

DETECTIVE HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

2/24/25
I spoke with Elizabeth Anderson, who attended the town hall. She provided me a
video, that she had taken of the event and incidents involved, via Dropbox. This
video is uploaded to VIPER in the video folder.

2/26/25

Laura Tenneson came to the police department and I met with her in an interview
room. I recorded the interview on my bodycam and it was uploaded to VIPER. Below
are the pertinent points from the interview for the facts of the case.

Laura was seated to the left of Teresa and had been saving a seat for her. She
and others in their group were making interjections during the town hall, not
just Teresa. Prior to Sheriff Norris approaching her group, she could hear
people talking behind her (intimating it was Norris). She decided to turn her
phone camera on at this point.

She then described the events that I have previously documented. Laura stated
that she was holding onto Teresa when Norris was pulling her. After Teresa had
been taken out of the auditorium, Norris came back to her and told her to leave
as well, but she did not comply. Nothing was done with her.

She shared with me the video that she had taken and several pictures that she
had taken of Brent Regan standing behind their group.

4/1/25
Nancy Hogan shared with me video that she had taken of the incident on this
date. That is included in the video log and upload to VIPER as video #12. It
shows 18 minutes prior to the incident with Teresa. The view of Teresa's
incident is captured from a view behind the rows of chairs. It verifies what is
previously documented, just from a different angle.

I had previously spoken to Nancy on 2/24/25 (audio uploaded to VIPER) but until
4/1/25 I had not gotten the video.

I received an email from Gary Neil, Nancy's husband, with a written witness
statement regarding the incident. I have included that in the documents uploaded
to VIPER.

OPEN SOURCE INFORMATION

I reviewed multiple news articles by the CDA Press and Spokesman Review
regarding this incident. I will insert quotes from the article in quotes. Any
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words outside the quotes are to ensure the subject of the quote is known.

This open source information was included as Sheriff Norris, via his attorney,
declined to be interviewed so quotes that were already given were deemed
appropriate.

CDA Press article "Coeur d'Alene town hall security detail remains mystery"
February 22, 2025

There are several pieces of this article

"Jamie Haas...told The Press she didn't know who provided security for the
event. 'I don't think there's anyone who coordinated it,' she said. 'I've never
personally met (security detail) at all. The legislative committee never talked
about it or voted on it or signed any contacts...It could've even been the
sheriff who coordinated (security), but I'm not sure,' Haas said."

Norris "maintained that he didn't know which company provided security for the
event and said he knew nothing about the security arrangements. 'I did not
contract with the security company,' he said. 'I didn't have anything to do with
the security detail.' Norris denied giving the unidentified, plainclothes
security personnel any direction as they removed Post Falls resident Teresa
Borrenpohl from the auditorium and detained her."

CDA Press Article "UPDATE on town hall chaos: Woman who was dragged out speaks,
police chief condemns security, name of security firm confirmed"

"'Bob (Norris) was right there,' KCRCC chair Brent Regan said. 'Nothing was done
without him being aware.'"

"Norris said his handling of Borrenpohl was in line with protocols that were set
before the town hall began, though he did not explain what the protocols were or
who had set them. '(Borrenpohl) was asked to leave,' he said Sunday. 'She was
asked to leave.'...'(The security guards') reaction was to (Borrenpohl's)
action,' Norris said. 'The reason why that occurred was because people came to
disrupt.'"

SECURITY LICENSE REVOCATION APPEAL

Paul Trouette has appeal the revocation of LEAR's security license with the city
of Coeur d'Alene. In a portion of the appeal he writes:

1. LEAR ASSET MANAGEMENT DID NOT INITIALLY ENGAGE WITH ANY OF THE
PROTESTERS AT ALL, THEY WERE SIMPLY OBSERVING THE EVENT AS THINGS UNFOLDED. LEAR
STAFF DID WARN MULTIPLE INDIVIDUALS FOR VIOLATING THE RULES OF DECOREM, AS WELL
AS FOR VIOLATING ID CODE 18-6409, AND CODE 9.22.010 BOTH BEING MISDEMEANOR
CODES, AND THEN ONLY ACTING AT THE DIRECTION OF THE COUNTY SHERIFF, WHICH IS
WELL WITHIN THE NORMAL FUNCTIONS AND DUTIES OF SECURITY OPERATING UNDER THE
LAWFUL AUTHORITY OF THE SHERIFF.
2. AS THE MEETING DETERIORATED INTO CHOAS AND DISRUPTION, KCRCC DETERMINED
THAT THE PROTESTERS HAD INDEED:
(A) VIOLATED THE RULE OF DECOREM, WHICH SUBJECTS THEM TO REMOVAL
(B) AND HAD COMMITTED A CRIME UNDER IDAHO LAW. ID CODE SECTION 18-6409
9.22.010 DISTURBING THE PEACE. A MISDEMEANOR, WHICH CREATED
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(C) UNLAWFUL TRESPASS ON THEIR PART WHEN REFUSING TO LEAVE.
3. AT THIS POINT SHERIFF NORRIS WAS SUMMONED INTO SERVICE BY KCRCC
MODERATOR AND REQUESTED TO PROVIDE ASSISTANCE TO RESTORE PEACE TO THE INCIDENT.
(A) LEAR ASSET MANAGEMENT PERSONNEL HAD GIVIEN MULTIPLE ADMONITIONS TO
DESIST FROM DISTURBING THE PEACE TO MS. BORRENPOHL AND MANY OTHERS IN HER GROUP,
AS WELL AS TO CEASE ALL INFLAMATORY AND LOUD LANGUAGE. SHERIFF NORRIS ALSO
ADDRESSED TERESA BORRENPOHL AND TOLD HER SHE WAS IN VIOLATION OF THE MEETING
RULES AND WAS DISTURBING THE PEACE AND MUST LEAVE. MULTIPLE ATTEMPTS WERE MADE
TO AVOID REMOVAL BY ASKING HER TO LEAVE, WHICH CREATED HER REMAINING AS A
TRESPASSER.
(B) AT THIS POINT, LEAR ASSET MANAGEMENT WAS SUMMONED BY SHERIFF NORRIS TO
ASSIST HIM, AND NOW AT THE DIRECTION OF BOTH SHERIFF NORRIS AND THE KCRCC, LEAR
PERSONNEL ASSISTED IN THE REMOVAL OF INDIVIDUALS WHO WERE BREACHING THE PEACE OF
THE EVENT AND HAD NOW TRESPASSED BY NOT LEAVING UNDER THE CHARGE OF THE THOSE
RIGHTFULLY IN POSSESSION OF THE PREMISES AND BY SHERIFF NORRIS ACTING AT THEIR
DIRECTION.
(C) AT THIS POINT THE LEAR ASSET MANAGEMENT WAS UNDER A DIRECT LAWFUL ORDER
BY SHERIFF NORRIS THEY COULD NOT LAWFULLY REFUSE. SEE ID CODE 18-707 REFUSING
ASSISTANCE TO A PEACE OFFICER. SEE ALSO IDAHO CODE 19-205 "PREVENTION BY
PERSONS ASSISTING OFFICERS."
(D) WE COMMUNICATED WITH COEUR D ALENE POLICE DEPT., I.E. OFFICER JOSH
RENEAU THAT WE WOULD BE THERE, AND HE/THEY DID NOT SEND RESOURCES TO THE EVENT,
EVEN THOUGH IT WAS KNOWN THAT A BOMB THREAT WAS MADE, AND THAT KNOWN LOCAL
ACTIVISTS WOULD BE PRESENT.

The full appeal has been uploaded to VIPER in the documents folder and titled
"Agent License Appeal # 58458."
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Supplement

Officer:D.HALEY

VIDEO REVIEW - ITEMS OF NOTE

DETECTIVE: D. HALEY K105

**SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

3/27/25

During my review of the video footage there are a few items that don't fit into
each of the other supplementals, so they are added here.

On CDA 271's cameras beginning at 11:28 on the day of the event, LEAR employees:
Paul Troutte, Alexander Trouette, Russell Dunne, Jesse Jones, Christopher Berg,
and an unidentified male arrive at the location.

All identified males are dressed in tactical pants and have a black top on,
along with earpieces. The unidentified male is dressed in blue jeans and a two
tone long sleeve t-shirt. He is observed carrying a green backpack, which later
in the series of events is retrieved by Alex Trouette and contains flex cuffs.
Clearly the male is part of the security team, whether in an observation or
undercover capacity. He ends up sitting in the crowd, never taking action during
he events.

The LEAR team does a security walk through of the area and I am able to observe
the operations plans in their hands. At one point, Paul takes a picture of the
team (including the unknown male) and who I believe is Luke Sommer. Luke was on
the email that Paul had sent to KCRCC personnel with his proposed contract for
security at the town hall.

At 1200 on the Auditorium Public Entrance video, Paul and Sheriff Norris are
observed meeting and having a conversation. This meeting lasts for over five
minutes. Norris is observed with a large flashlight in his back pocket, while it
was completely light outside. The auditorium was dimmer lighting which may
explained why he brought a flashlight.

At 1207 on the Auditorium camera, Luke introduces Paul to Brent Regan. They have
a short conversation and then Brent goes and speaks with Norris for another
short conversation.

At 1259 on the Auditorium camera, Brent and Paul are on the left side of the
screen, by Teresa's row, speaking and pointing in their general direction. Paul
then goes and leans over in that row, but on the opposite side of Teresa.

At 1300, Paul and Norris were speaking together while standing behind Teresa's
section.

At 1316, Paul goes up to Teresa and speaks with her. This is when the emcee is
telling everyone to give the "little girl" the attention she is wanting.

Jeremy Lokken's footage:

I observed multiple times where Jeremy would zoom in on peoples cells phones so
closely that the messages were readable. This was specifically done to people
seated in the areas where the groups with signs and those that were seated near
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where Teresa ended up.

When Teresa walks into the venue, right as she passes in front of Jeremy and his
main camera, she does a large flip with her hair, seemingly in the cameras view.

After Teresa enters the venue, Jeremy changes the angle of the crowd camera that
is on the stage, centering Teresa's location in the frame.
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Supplement

Officer:D.HALEY

EMPLOYMENT RECORDS REVIEW

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

3/27/25

I went to Paul Trouette's residence and spoke with a female. I explained that I
wanted to speak with Paul in order to review the employment records he
specifically is required to have available for inspections according to CDA
municipal code 5.32.080. I left my card and work cell phone number with the
female and asked her to provide it to Paul.

I had not heard from Paul a few hours after leaving my information. I called him
and spoke with him on the phone. I explained what I was calling about. Paul
stated he is out of town but has that information with him. He stated he would
be able provide the records but requested I send him an email with my request. I
agreed to do so and explained that I am trying to identify the other male that
was with the security team and was carrying the green backpack for them when
they arrived.

I asked if he wanted to speak with me regarding the town hall. He stated he had
nothing to say at this time but thanked me for asking.

I sent the email to him (later uploaded to VIPER) and asked for the records to
be provided by COB, April 1, 2025.

Paul's response will be documented in a follow-up supplemental.
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Supplement

Officer:D.HALEY

EMAIL SEARCH WARRANT RETURN REVIEW

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

3/27/25

I have reviewed the returns from the search warrants on Jamie Hass and Paul
Trouette's emails.

Jamie Haas email review:
The below are the pertinent email regarding security at the town hall. There are
other emails related to comments on the aftermath of the town hall and then the
removal of Marc Stewart from the legislative committee.

2/17/25
Jamie sent the flyer for the town hall to Brent Regan. That flyer will be
uploaded to VIPER. It does not state that it is a private or invite only
meeting, just that it is hosted by KCRCC. "Get updates of the 2025 legislative
session from your legislators" is what it advertises.

2/19/25
Jamie emailed Brent Regan two resolutions that were submitted for February. One
was submitted by Luke Sommer on behalf of Paul Trouette. This resolution is
titled "RESOLUTION FOR STATE AND LOCAL GOVERNMENTS TO IMPLEMENT AND ENACT
NEW LAWS TO GRANT LAW ENFORCEMENT THE CAPABILITY THROUGH PROBABLE
CAUSE TO DETER, PREVENT, AND DISRUPT ILLEGAL IMMIGRATION ACTIVITY"

This resolution will be uploaded to VIPER as it shows the prior relationship
between Paul and KCRCC.

2/19/25
Jamie was copied on an email sent to Nina Beesley regarding the walk through
scheduled for 2/20/25 at CHS.

2/20/25
Jamie is involved in an email exchange with Marc Stewart regarding security at
the town hall. This is what Marc had forwarded me earlier in this investigation.
She remarks that Sheriff Norris will be in attendance as an answer to Thomas
Gandy (Safety and Security Coordinator for CDA 271).

2/21/25
Brent Regan forwards Jamie Haas the insurance certificate from Redman Insurance
for the event at CHS.

2/21/25
At 1214, Paul Trouette send a proposed contract for LEAR and KCRCC for the CHS
event. This proposed contract was saved by myself as a PDF and later uploaded to
VIPER. The contract states that all services will be donated by LEAR.
The scope of work in the contract:
"• Objectives: Provide adequate, security measures appropriate for the
protection of Legislative body, as well as the public attendees.
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• Provide 5 security personnel, covering designated entrances and meeting
room.

• Address negative behavior/violence/and /or nuisances, with de-escalation
measures, and the escort of nuisance individuals if necessary.

• Assist in De-escalation resulting from this behavior, by accompanying
and instructing those behaving in an inappropriate manner to leave the meeting.

• Protect attendees, and dignitaries from injury or threats.

• Conduct threat assessments of town hall meetings and perform situational
awareness.

• Address all suspicious behavior

• Remove all prohibited weapons upon detection."

"LEAR ASSET WILL

1. Identify inappropriate behavior.
2. Mitigate inappropriate behavior by applying de-escalation techniques.
3. Deter and prevent violence.
4. Deny / violent or inappropriate behavior.
5. Interface and notify Coeur D Alene Dept upon necessity of event."

I cannot locate any email where Jamie replied or was copied on a reply to this
proposed contract.

LEAR Asset Management (Paul Trouette) email review:

During the review of Paul's emails, I located multiple that were to a lawyer
that appears to be his attorney. I notated this in uploading the entire file
into VIPER. I have created a separate folder that will be uploaded that contain
only the emails that I have determined to be relevant to this investigation,
leaving out any of them that are solely addressed to the lawyer.

2/21/25
Paul sent the proposed contract to Luke Sommer, Nina Beesley, and Jamie Haas. I
cannot find any reply with a signed contact or any other communication regarding
the contract.

2/26/25
Jesse Jones send Paul two emails with Dropbox links to the videos that I had
also obtained from Jesse.

There are multiple emails from Corrie Amsden who claims to be a paralegal. Paul
responds to several, attempting to speak with her and also forwards several to
Luke Sommer and Brent Regan. He additionally forwards messages from Kelley
Setter with the City of CDA to Brent Regan and Silver Summit Law (in the same
email).

Summary:

Based upon the examination of the emails it appears that a proposed contract was
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sent but there was never a finalized contact.

This placed LEAR as a company and the individual employees in violation of CDA
Municipal Code 5.32.060 which states "A security agent working on behalf of a
third party shall have in his/her possession, at all times while working as a
security agent, a copy of the contract providing their authority on behalf of
the third party. If a security agent is authorized to make a citizen's arrest
on behalf of the third party, the contact must expressly authority (sic) a
citizen's arrest."

Thus Paul Trouette, Alexander Trouette, Jesse Jones, Christofer Berg, Russell
Dunne, and the as of yet unidentified male have all committed this misdemeanor
just by working the event without a contract.
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Supplement

Officer:D.HALEY

CHARGING REQUEST

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

4/1/25

I am sending this case to the city prosecutor for review of the following
charges, separated per suspect with each associated victim identified.

Paul Trouette
I.C. 18-903 BATTERY (Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT(Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-903 BATTERY (Gregory Johnson)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT (Gregory Johnson)
I.C. 18-903 BATTERY (Ben Stallings)
I.C. 18-903 BATTERY (Sarah Forsgren)
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES

Russell Dunne
I.C. 18-903 BATTERY (Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT(Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-903 BATTERY (Ben Stallings)
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.020 - LICENSE REQUIRED
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES

Christofer Berg
I.C. 18-903 BATTERY (Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT(Teresa Borrenpohl)
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES

Jesse Jones
I.C. 18-903 BATTERY (Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT(Teresa Borrenpohl)
I.C. 18-903 BATTERY (Gregory Johnson)
I.C. 18-2901 FALSE IMPRISONMENT (Gregory Johnson)
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES

Alexander Trouette
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.050 - BADGE, UNIFORM, VEHICLES
CDA MUNICIPAL CODE 5.32.060 - DUTIES
I.C. 18-2901 ACCESSORY - FALSE IMPRISONMENT (Gregory Johnson)

CASE STATUS: AP
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Supplement

Officer:D.HALEY

RECORDS REVIEW RESPONSE / LAW ENFORCEMENT REPORTS

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

4/1/25

At 1538 on this date I received a reply from Paul Trouette's lawyers stating
that they have no employees at this time other than Paul. They provided his
information except for his address as is required by the code. I have uploaded a
copy of this email to VIPER.

A request was made of KCSO for any law enforcement records that were created by
Sheriff Norris regarding this incident. I have been advised there is no such
record or report.

Case status: AP
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Supplement

Officer:D.HALEY

ADDITIONAL VIDEOS FROM NANCY HOGAN

DETECTIVE: D. HALEY K105

***SUPPLEMENTAL NARRATIVE***

4/2/25

I received ten pictures and eight videos from Nancy Hogan via Dropbox today. I
reviewed them. One titled "IMG_9649" is a short video of Gregg speaking to Nancy
and you can clearly see Jesse Jones holding onto Gregg's arm.

There is another photo, IMG_9653, that shows Michael Keller (suspect in
25C08400) standing by and potentially speaking with Paul Trouette and Christofer
Berg.

All videos/picture she provided have been uploaded to VIPER.

Case Status: AP



Report for Incident 25C08232 Page 35 of 37

Printed on: 04/08/25 Printed by: 1720

Name Involvements:
MENTIONED :

  
376092

Last:   LOKKEN First:   JEREMY Mid:   S
DOB:    /81 Dr Lic:    984H Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

VICTIM :   363903
Last:   STALLINGS First:   BEN Mid:   THOMAS
DOB:    /80 Dr Lic:    359D Address:

Race:   W Sex:   M Phone:   City:   HAYDEN, ID 83835

MENTIONED :
  
559462

Last:   STALLINGS First:   JACALYN Mid:   CARRIE
DOB:    /80 Dr Lic:    145D Address:  
Race:    Sex:   F Phone:    City:   HAYDEN, ID 83835

VICTIM :   568511
Last:   FORSGREN First:   SARAH Mid:   E D
DOB:    /78 Dr Lic:    003F Address:  

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

MENTIONED :
  
795271

Last:   HILL First:   HAILEY Mid:   DAWN
DOB:    /00 Dr Lic:    014S Address:  
Race:    Sex:   F Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

VICTIM :   629755
Last:   BORRENPOHL First:   TERESA Mid:   SNYDER
DOB:    /83 Dr Lic:   567E Address:  

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   POST FALLS, ID 83854

SUSPECT :   635522
Last:   TROUETTE First:   PAUL Mid:   JOHN
DOB:    /59 Dr Lic:    241E Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:   ( City:   HAYDEN, ID 83835

MENTIONED :
  
313218

Last:   STEWART First:   MARC Mid:   WILLIAM
DOB:    /70 Dr Lic:    450H Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

SUSPECT :   761265

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

.Unwarranted invasion of privacy-

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of
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Last:   JONES First:   JESSE Mid:   ISAAC
DOB:    /98 Dr Lic:    230X Address:  

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   POST FALLS, ID 83854

MENTIONED :
  
227337

Last:   ANDERSEN First:   ELIZABETH Mid:   ANDERSEN
DOB:    /68 Dr Lic:    733J Address:   

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

MENTIONED :
  
188548

Last:   TENNESON First:   LAURA Mid:   IRENE
DOB:    /81 Dr Lic:    777K Address:   

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

MENTIONED :
  
328267

Last:   HASS First:   JAMIE Mid:   L
DOB:    /62 Dr Lic:    788A Address:   

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   CATALDO, ID 83810

SUSPECT :   807609
Last:   BERG First:   CHRISTOFER Mid:   I
DOB:   /93 Dr Lic:    2777 Address:  

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   EUREKA, CA 95503

SUSPECT :   629487
Last:   TROUETTE First:   ALEXANDER Mid:   PAUL
DOB:    /00 Dr Lic:    167B Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   HARRISON, ID 83833

SUSPECT :   221558
Last:   DUNNE First:   RUSSELL Mid:   MARCEL
DOB:    /83 Dr Lic:    743E Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   RATHDRUM, ID 83858

INVOLVED :   528245
Last:   NORRIS First:   ROBERT Mid:   
DOB:    /63 Dr Lic:    146F Address:   5500 N GOVERNMENT WAY

Race:   W Sex:   M Phone:   (208)446-1300 City:   COEUR D'ALENE, ID 83815

MENTIONED :
  
668611

Last:   BEESLEY First:   NINA Mid:   MARIE
DOB:    /79 Dr Lic:    395P Address:   

Race:   W Sex:   F Phone:    City:   RATHDRUM, ID 83858

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Perso Pers

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

Pers Person

.Unwarranted

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of privacy-

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion

.Unwarranted invasion of

.Unwarranted invasion of privacy-
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MENTIONED :
  
242519

Last:   REGAN First:   BRENT Mid:   FORD
DOB:    /58 Dr Lic:    596K Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:    City:   COEUR D'ALENE, ID 83814

VICTIM :   96128
Last:   JOHNSON First:   GREGORY Mid:   SCOTT
DOB:    /64 Dr Lic:    490D Address:   

Race:   W Sex:   M Phone:   City:   COEUR D'ALENE, ID 83814

Pers Person

.Unwarranted

Pers Person

.Unwarranted

.Unwarranted invasion

.Unwarranted invasion of
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Public Records Exemptions
Enclosed please find a copy of the response documents for your public
records request. The following information is provided to explain the
process employed to review and produce the response documents.

Reason Description Pages

.Unwarranted invasion of privacy- including juvenile 74-124 1(c)

11, 15,
17, 19,
22, 35-
37

Medical care records 74-106 (13) 18

Personal Nature - Birth Day/Month (SSN/DL/Military ID/EIN
sans last 4) Juvenile name initials 74-106 (4) 35-37
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Public Records Exemptions
Enclosed please find a copy of the response documents for your public
records request. The following information is provided to explain the
process employed to review and produce the response documents.

Reason Description Pages

.Unwarranted invasion of privacy- including juvenile 74-124 1(c) 12


